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Het college van burgemeester en schepenen legde gisteravond de laatste aanpassing aan de 

meerjarenplanning 2020 – 2025 voor aan de gemeenteraad. Een volgens burgemeester Van de Vijver 

historisch document, want het is tegelijkertijd de laatste aanpassing voor deze legislatuur én in de 

geschiedenis van de gemeente Beveren. Wat in 2025 volgt, zijn slechts formaliteiten: de aanpassing 

die dan nog gepland staat, resulteert in een voorlopig document dat verder moet vorm gegeven 

worden door het nieuwe bestuur van de fusiegemeente. Verder moeten alleen de rekeningcijfers nog 

toegevoegd worden.  

Positief verhaal 

“Ik meen dat we toch kunnen spreken over een heel positief verhaal”, stelt burgemeester Van de Vijver, “en 

dat zowel op het vlak van resultaten als op het vlak van schuldafbouw. Dat zorgt ervoor dat heel wat 

steden en gemeenten alleen maar kunnen dromen van de cijfers die Beveren kan voorleggen. Het is het 

resultaat van een voorzichtig financieel beleid en doorgedreven schuldafbouw, twee zaken waar het 

bestuur van aan het begin van deze legislatuur op gehamerd heeft.” 

Dat positief resultaat blijkt zowel uit de rekeningcijfers van 2022, als de begroting voor 2023. In 2022 was er 

een positief resultaat van bijna 50 miljoen euro becijferd. Na de invoeging van de rekeningcijfers bleek het 

om een overschot van 62 miljoen euro te gaan. Waar 2023 gestart werd met een begroot resultaat van + 20 

miljoen euro, werd dit nu opgetrokken naar 43 miljoen euro. 

“Daarbij moet men ook zeker rekening houden met de beperkte inbreng die Beveren ontvangt uit het 

gemeentefonds”, nog volgens Van de Vijver. Als we dan toch zulke cijfers kunnen voorleggen, dan 

onderstreept dat nogmaals het goed financieel bestuur tijdens deze legislatuur.” 

De positieve eindcijfers vertalen zich in een positieve autofinancieringsmarge. Dat is het verschil tussen 

enerzijds het deel van de ontvangsten en uitgaven uit de exploitatie dat gebruikt kan worden voor de 

vereffening van de netto periodieke leningsuitgaven, en anderzijds de netto periodieke leningsuitgaven. 

Voor 2022 was dit begroot op 4 miljoen euro, maar was het eindverdict 16 miljoen euro. Voor 2023 werd 

het positieve cijfer opgetrokken naar 11 miljoen. Voor 2024 wordt dit voorlopig vastgelegd op ruim 2 

miljoen euro. 

Ontvangsten en uitgaven 

De lichte stijging van de uitgaven in het exploitatiebudget voor 2024 zijn toe te schrijven aan de stijgende 

personeelsuitgaven (+ 3 miljoen euro). Anderzijds blijven de intrestuitgaven verder dalen. Op het vlak van 

de ontvangsten is er een daling met 5 miljoen euro. Dit heeft te maken met achterstallen die in 2023 

ontvangen werden. 
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Progressieve schuldafbouw 

Ondertussen werkte het bestuur verder aan schuldafbouw. Die totale schuld bedraagt nu bijna 130 miljoen 

euro, of meer dan 20 % minder dan aan het begin van de legislatuur op 1 januari 2020. Die afbouw werd dit 

jaar nog versneld door het niet opnemen van leningen. Voor 2024 staat voor 6 miljoen aan leningen 

ingeschreven. 

“De schuldafbouw is iets waar het bestuur consistent aan verder gewerkt heeft en dat heeft duidelijk 

resultaten opgeleverd”, aldus Van de Vijver. “Ondanks het relatief hoge bedrag aan investeringen, zorgt 

onder andere een goed patrimoniumbeheer voor dit positieve resultaat.” 

Bekommernissen van inwoners 

Het afgelopen jaar werden in Beveren een grote bevolkingsbevraging, met daaraan gekoppelde 

dialoogmomenten, georganiseerd. “Deze aanpassing van de meerjarenplanning is een politiek 

beleidsinstrument bij uitstek”, gaat de burgemeester verder. “Net daarom hebben we ruime aandacht 

besteed aan de resultaten van de bevraging en de dialoogmomenten.” Daaruit kwamen drie grote 

bekommernissen naar voor: het behoud van open ruimte, de goede staat van het openbaar domein en de 

verkeersveiligheid. 

Op het vlak van het behoud van de open ruimte, kocht het bestuur 15 hectare grond voor de uitbreiding 

van het park rond kasteel Cortewalle. Daarnaast werd ook meer dan 2 hectare aangekocht in het 

parkgebied Haegemolen en 3 hectare woonuitbreidingsgebied in de Appelstraat. Deze aankopen worden 

in januari voorgelegd aan de gemeenteraad. Het kasteeldomein Hof ter Saksen werd verder uitgebreid, er 

waren ruime investeringen in het speelbos in de Ropstraat en aan de speelruimte in Kallo. Tot slot wil het 

bestuur ook ruim 30 hectare woonuitbreidingsgebieden definitief van bestemming veranderen. 

Tegelijkertijd wordt ook verder gewerkt aan de heraanleg van het openbaar domein. Maar naast die 

heraanleg, wordt ook extra aandacht besteed aan het onderhoud van wegen, voet- en fietspaden en van 

het openbaar groen.  Daarmee wordt ook gewerkt aan de verkeersveiligheid ervan. Het is een blijvend 

aandachtspunt waar op een heel pragmatische manier aan verder gewerkt wordt. 

En nu … 

Het moge duidelijk zijn dat Beveren een financieel gezonde fusiepartner is. Nu wordt het tijd om vooruit te 

kijken. De inkanteling van drie gemeenten naar één performant geheel, het garanderen van een sterk 

uitgebouwde dienstverlening en het respecteren van de eigenheid van de tegen dan 13 deelgemeenten 

worden de echte uitdagingen voor de fusiegemeente. Een uitdaging die alleen kan aangegaan worden met 

een sterk uitgebouwde personeelsformatie, waarin elke medewerker zich thuis voelt. Stuk voor stuk 

uitdagingen waar het komende jaar hard aan zal moeten gewerkt worden, zodat het nieuwe bestuur op 1 

januari 2025 onmiddellijk aan de slag kan. 
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